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敬啟者：  本校將於 12 月舉辦賽馬會大熊貓探索之旅活動，詳情臚列如下：  

活 動 內 容  

同學會獲派免費的學習套裝，並入園參觀「大熊貓之旅」和「香港

賽馬會四川奇珍館」，讓同學加深對大熊貓的了解，並探索在日常

生活中如何實踐保護大熊貓及其棲息地的方法。  

日 期  19/12/2025 (星期五) 

活 動 地 點  香港海洋公園  

集 合 時 間  上午 9 時 15 分 

集 合 地 點  本校地下有蓋操場  

解 散 時 間  下午 1 時正 

解 散 地 點  海洋公園內  (在班主任指定的地點集合及點名後解散 ) 

負 責 老 師  容 曉 靜 老 師  

備  註  

1 .  同 學 可 穿 著 端 莊 便 服 出 席 活 動 。  

2 .  活 動 當 天 如 因 病 缺 席 ， 必 須 於 早 上 8 時 30 分 或 之 前 致 電

學 校 請 假 ， 並 於 回 校 後 交 回 家 長 信 及 醫 生 紙 。  

3 .  如 活 動 當 天 天 氣 情 況 惡 劣 ， 會 提 早 通 知 活 動 取 消 與 否 。  

4 .  此 次 活 動 完 結 後 將 於 海 洋 公 園 內 解 散 ， 同 學 需 自 行 乘 車 回

家 ， 請 自 備 回 程 交 通 車 費 。  

5 .  活 動 完 結 後 ， 同 學 可 選 擇 離 園 或 繼 續 在 園 內 遊 玩 ， 因 此 請

自 備 足 夠 的 金 錢 以 作 午 膳 或 其 他 購 物 之 用 。  

6 .  同 學 在 園 內 必 須 依 照 老 師 指 示 進 行 探 索 活 動 ， 並 須 注 意 個

人 的 言 行 舉 止 是 否 恰 當 。  

7 .  如 家 長 認 為 子 女 不 適 合 參 與 是 次 探 索 活 動 ， 可 於 2025 年

12 月 11 日 (星 期 四 )或 之 前 致 電 24953363 向 容 曉 靜 老 師 申

請 ， 當 申 請 確 認 後 ， 同 學 將 毋 須 出 席 探 索 活 動 ， 但 活 動 當

天 同 學 仍 需 回 校 進 行 相 關 課 題 的 自 學 研 習 活 動 。  

8 .  留 校 進 行 自 學 研 習 活 動 的 同 學 ， 放 學 時 間 為 下 午 1 時 正 。  

屆 時 由 正  /  副 班 主 任 負 責 指 導 ， 敬 請 提 點  貴 子 弟 依 時 出 席 。  

 

此  致  

貴  家  長  

佛 教 葉 紀 南 紀 念 中 學  

 

校 長            謹 啟  

二零二五年十二月五日                                        2526-168  
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5th December 2025 

 

Notice: Jockey Club PANDAstic Discovery Adventure 

Dear Parents, 

Our school will organize the Jockey Club PANDAstic Discovery Adventure in December. Details are 

as follows: 

Act iv i ty  Con tent  

Students will receive a free learning package and visit “Giant Panda Adventure” 

and “Hong Kong Jockey Club Sichuan Treasures” exhibits in Ocean Park. The aim 

is to deepen students’ knowledge of giant pandas and explore ways to contribute to 

the conservation of giant pandas in everyday life. 

Date  19 December 2025 (Friday) 

Venue  Hong Kong Ocean Park 

Assembly Time 9:15 a.m. 

Assembly Point Covered playground on the school’s ground floor 

Dismissal Time 1:00 p.m 

Dismissal Point 
Inside Ocean Park (students will gather and be checked by their class teacher before 

dismissal) 

Teacher-in-charge Ms. Yung Hiu Ching 

Remarks  

1. Students may wear neat casual attire. 

2. If a student is absent due to illness, parents must call the school before 8:30 a.m. 

on the day and a parent’s note and medical certificate must be submitted upon 

return. 

3. If weather conditions are severe, cancellation will be announced in advance. 

4. After dismissal, students must return home on their own, so please prepare 

transportation fare. 

5. Students may choose to leave or continue playing in the park after the activity. 

6. Please bring enough money for lunch or shopping. 

7. Students must follow teachers’ instructions during the activity and behave 

appropriately. 

8. If parents consider the activity unsuitable for their child, please contact Ms. 

Yung Hiu Ching at 2495 3363 by 9 December 2025 (Tuesday). Once 

confirmed, the student will not attend the tour but must come to school for self-

study related to the topic. Dismissal time for self-study is 1:00 p.m. 

Class teachers will supervise the activity. Please remind your child to attend on time. 

                                                              Yours sincerely, 

 

_____________________ 

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy 

Principal 


